

## Pressemitteilung ▪ Press Release

---

**m law group Partner Dr. Hubert Besner als einer von „Deutschlands besten Anwälten 2016“ ausgezeichnet**

24. Juni 2016

Das Handelsblatt hat in Kooperation mit dem renommierten juristischen US-Verlag „Best Lawyers“ sein jährliches Kanzleiranking für den deutschen Markt veröffentlicht. Dr. Hubert Besner, Partner von **m law group**, wurde zum wiederholten Male als einer von Deutschlands besten Anwälten in der folgenden Kategorie ausgezeichnet:

### **GESELLSCHAFTSRECHT**

Grundlage des Best Lawyers Rankings ist das sogenannte „Peer-to-Peer-Verfahren“: Rechtsexperten werden gefragt, welchen Anwalt sie außerhalb der eigenen Kanzlei empfehlen würden, falls sie ein Mandat aus Zeitgründen oder wegen bestehender Interessenskollision nicht selber übernehmen können.

**m law group partner Dr. Hubert Besner listed as one of the „Best Lawyers 2016“ in Germany**

June 24, 2016

In cooperation with the renowned legal US-publisher „Best Lawyers“, the Handelsblatt published its yearly law office ranking for the German market. Dr. Hubert Besner, partner of **m law group**, has been listed as one of the best lawyer in Germany in the following category:

### **CORPORATE LAW**

The Best Lawyers ranking is based on using the „Peer-to-Peer-method“: legal experts are asked which lawyer (not practicing with the same firm) they would recommend if they cannot be retained by a client due to availability or conflicts of interest.

## Über m law group ▪ *About m law group*

**m law group** ist eine Anwaltskanzlei mit Sitz in München. Wir beraten ausschließlich Technologieunternehmen und deren Investoren.

*m law group is a law firm located in Munich, Germany. We exclusively advise technology companies and their investors.*

### Fachgebiete ▪ **Practice Areas:**

- Start-up & Venture Capital
- Corporate & Compliance
- Mergers & Acquisitions
- IP-Strategy & Due Diligence
- Patents & Utility Models
- Trade Marks & Domains
- Designs & Copyrights
- Unfair Competition & other IP Rights
- Labour & Employment
- Business & Technology Transactions
- Litigation & Arbitration

### Branchen ▪ **Industries:**

- Information and Communication Technology
- Life Science & Biotech
- Medtech
- Cleantech
- Automotive
- Semiconductor Technology
- Optic
- Web 2.0 and New Media

### **Dr. Hubert Besner**

hubert.besner@mlawgroup.de  
Tel. +49 89 24 213 103

### **m law group**

Partnerschaft von Rechtsanwälten  
Besner Kremer  
Schackstraße 1  
80539 München  
Deutschland/Germany

Tel. +49 89 24 213 0  
Fax +49 89 24 213 213  
info@mlawgroup.de